

ή/και διαστρέβλωση της ιστορικής αλήθειας, διάφορα αγοραία, “νεοταξίτικα” ιδεολογήματα», *ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΛΑΡΙΣΑΣ* (ηλ. έκδ.), 16-11-2009.

«“Εθνομηδενιστική θύελλα Παπανδρέου ενόψει”, μας προειδοποιεί ολοσέλιδο ανώνυμο άρθρο του “Ελεύθερου Κόσμου”, την επαύριο της αποπομπής του εκδότη του από τα ψηφοδέλτια του ΛΑΟΣ (20.9.09)», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 4-10-2009.

«Δεν αναφέρομαι τόσο στο γεγονός ότι κάποια μέλη του ΚΕΜΟ ανήκουν στον γνωστό “εκσυγχρονιστικό-προοδευτικό” χώρο με τη γνωστή επιχειρηματολογία για το βιβλίο της Στ’ Δημοτικού, χώρο αποκαλούμενο και εθνομηδενιστικό από άλλους κύκλους», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 21-6-2008.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: εθνομηδενιστικός 237, εθνομηδενιστικό 811, εθνομηδενιστική 824, εθνομηδενιστικοί 150, εθνομηδενιστικές 670 / και με ενωτικό]

εισιτηριοδιαφυγή

«Ο κ. Ρέππας εξέφρασε την ελπίδα ότι αν περιοριστεί -για παράδειγμα- η εισιτηριοδιαφυγή στο 50% δε θα χρειαστεί αύξηση, αλλά αυτό προϋποθέτει αποτελεσματικό ελεγκτικό μηχανισμό», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 11-2-2010.

«Οι περίπου 150 νέοι ελεγκτές κομίστρου αναμένεται να πιάσουν δουλειά από τον ερχόμενο Σεπτέμβριο, με κύριο στόχο να περιοριστεί η εισιτηριοδιαφυγή, η οποία εξελίσσεται σε μεγάλη πληγή για τα οικονομικά του ΟΑΣΑ», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 10-8-2009.

«Ο Οργανισμός μελετά ακόμη πιο ουσιαστικές λύσεις για την αντιμετώπιση της “εισιτηριοδιαφυγής”», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 15-2-2005.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: εισιτηριοδιαφυγή 618, εισιτηριοδιαφυγές 0 / και με ενωτικό]

εισφοροκλοπή

«Οδηγείται το σύστημα σε κατάρρευση από την αυξανόμενη εισφοροδιαφυγή, εισφοροαποφυγή και εισφοροκλοπή, από την ασυνέπεια του κράτους στη συμμετοχή του στην τριμερή χρηματοδότηση, από την ανασφάλιστη μαύρη εργασία και την έλλειψη ασφαλιστικής συνείδησης των ελευθεροεπαγγελματιών, από τους οποίους ο ένας στους τρεις αποφεύγει να πληρώνει συστηματικά τις εισφορές του», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 19-11-2009.

«Σύντομα η κυβέρνηση πρόκειται να “λύσει” το πρόβλημα της εισφοροκλοπής και της εισφοροδιαφυγής των εργοδοτών, με τη γνωστή μέθοδο του “παγώματος” -μέχρι παραγραφής- των χρεών τους προς τα ασφαλιστικά ταμεία. Πρόκειται για διαρκές σκάνδαλο πρώτου μεγέθους, που καταλήγει στη

νομιμοποίηση της τερατώδους ληστείας ...», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 18-6-2006.

«Εισφοροκλοπές εφοπλιστών σε βάρος του ΝΑΤ» (τίτλος), *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ* (ηλ. έκδ.), 2-5-2002.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: εισφοροκλοπή 598, εισφοροκλοπές 45 / και με ενωτικό]

εμβιομηχανικός, -ή, -ό / εμβιομηχανική (ουσ.)

«Η Εμβιομηχανική είναι ένας νέος επιστημονικός κλάδος που επιστρατεύει τη Φυσική για να ερμηνεύσει τη βιολογική λειτουργία των οργανισμών», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 21-2-2010.

«Έτσι, σε ένα δεύτερο ή τρίτο επεισόδιο τα συμπτώματα επανεμφανίζονται και με τα χρόνια θα εδραιωθούν λανθασμένες στάσεις-κινήσεις και η σπονδυλική στήλη δεν θα λειτουργεί με τον ορθό εμβιομηχανικό τρόπο, ώστε να αντεπεξέρχεται την καθημερινότητα», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 10-6-2008.

«Τέτοια εμβιομηχανικά δόντια παρέμεναν μέχρι πρόσφατα όνειρο στο μυαλό κάποιων επιστημόνων», *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ* (ηλ. έκδ.), 25-9-2005.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: εμβιομηχανικός 124, εμβιομηχανικό 148, εμβιομηχανική 627, εμβιομηχανικοί 93, εμβιομηχανικές 424 / και με ενωτικό]

εμμονικός, -ή, -ό

«Ένα από τα πιο κλασικά αναγνώσματα της παγκόσμιας λογοτεχνίας. Θεωρητικά, πρόκειται για το εμμονικό κυνήγι μιας συγκεκριμένης, μεγάλης, λευκής φάλαινας, του Μόμπι Ντικ, από έναν βετεράνο καπετάνιο, τον Αχαμπ, και το πλήρωμά του, όλοι τους επαγγελματίες φαλινοθήρες, μέλη του ιστιοφόρου “Πίκουοντ”», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 6-8-2011.

«Χωρίς την εμμονική οπτική καταλήγουμε να παρακολουθούμε μία ακόμη συνηθισμένη αστυνομική ιστορία», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 13-2-2011.

«Διότι ενώ το φυσικό της τοπίο δεν έχει καμιά ουσιαστική διαφορά από εκείνο της όμορης Τοσκάνης, είναι σαφώς η δεύτερη που μονοπωλεί τις φιλοφρονήσεις, την κοσμοσυρροή και το εμμονικό ενδιαφέρον του κόσμου όλου», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 11-1-2011.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: εμμονικός 742, εμμονικό 647, εμμονική 957, εμμονικοί 481, εμμονικές 532]

εμπροσθοβαρής, -ής, -ές

«Επισημαίνεται επίσης ότι τα κράτη-μέλη, που αντιμετωπίζουν μεγάλα διαρθρωτικά προβλήματα, η “δημοσιονομική εξυγίανση” θα πρέπει να είναι εμπροσθοβαρής», *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ* (ηλ. έκδ.), 16-0-2011.